



TEEKKARIEN LVI-KERHO ry

HALLITUKSEN KOKOUS 4/2023

11.4.2023 Klo 18:00, Otaniemi & Teams

Läsnä:

Puheenjohtaja: Mette

Soittila

Tekninen assistentti: Tuomas Kerminen

Isäntä: Aleksi Mattila

Excumestarit: Petja Serada ja Joonas Hukkanen

Etänä:

Sihteeri: Hugo Tamm

Varapuheenjohtaja: Pinja Koskinen

Emäntä: Amanada Saukkonen

Rahastonhoitaja: Simon Shiferaw

Webmasteri: Katja Mattila

Tekninen assistentti: Juha Erholm

ESITYSLISTA

1. Kokouksen avaus

- Puheenjohtaja avasi kokouksen 18:06

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

3. Kokouksen järjestäytyminen

- Kokouksen puheenjohtajana toimii Mette Soittila ja sihteerinä Hugo Tamm.

4. Työjärjestys

5. Edellisen kokouksen pöytäkirja

- Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

6. Kuulumiskierros

- Kaikille kuuluu hyvää.

7. Ilmoitusasiat

- Ei ole ilmoitusasioita.

8. Talousasiat

a. Kannatusjäseniä 18

b. Laskutustilanne

- Kannarit + sisäilmastoseminaari laskutettu
- ISH laskutettu

c. ISH maksujen hyväksyminen

- Hyväksytty

d. Kulujen jakautuminen

e. Tilillä

- 10596.06e

9. Menneet tapahtumat

a. Sisäilmastoseminaari 14.3.

- Voisi miettiä maksukorotusta inflaation johdosta

b. ISH-messut 15.3. - 18.3.

c. Vuosikokous 21.3.

d. Rototec / Enersys excu 24.3.

e. Granlundin surffaus excursio 5.4.

f. Vujukokous 4.4.

10. Tulevat tapahtumat

Climecon excu siirretty syksylle

- Joonas otti tästä kopin

b. Wappubooli 20.4.

- 120 osallistujaa, 30/kerho
- 3 järkkääjää / kerho; Aleks, Amanda, Tuomas
- Kerhon vastuulle ruokailu 500e
- K-marketista neuvoteltu -30% kunhan postataan ig:ssä mainos asiasta
- Kaikki hallituslaiset jotka paikalle tulee, auttaa tapahtumassa ja loppusiivouksessa vastuuhenkilöiden johdolla

c. LIVIN ja TEK alumnien kanssa yhteinen tapahtuma 11.5.

- Yritetään edistää tämän viikon loppuun mennessä, jos saadaan esiintyjät kasaan niin voidaan järjestää
- Halton ei lähde, mutta kysytään swegonia seuraavaksi
- 30-40 osallistujaa

d. Kesäpäivät

- Kesäkuussa, ehdotetaan päivää LIVI:lle
- Budjetti 1500e
- Keksitään joku kiva tekeminen. Yllätys LIVI:n porukalle

e. VVS-Träff siirretty syksylle

- Tuomas otti koppia tästä, AMK tausta hyödyllinen

f. ACREn excu

- EHKÄ 16.5. tai 23.5.

11. Sisäasiat

a. LVI-oluet

- Min. 240 tlk noin 900-1000e
- Harkitaan ensi vuonna

b. Vujutilanne

- Päätettiin ryhtyä keräämään normisponsseja urakalla ja yritetään saada kokkarisponsseja vielä, hintaa laskettiin 2000e
- Tilannekatsaus ensiviikon alussa

c. Mukitilaus

- Halutaan tyylikkää mukit!

d. Esittelypostaus Katja

- Katja joutui lähtemään, mutta infoaa porukkaa myöhemmin

e. Kotimaan pitkä

- Climecon, Tampere, Excergia? A-insinöörit?
- Ennen lokakuuta, 21. - 23.?
- Haltonin kanssa meni paneeli asia ohi, yritetäänkö edelleen heidän kanssaan järjestää jotain?

f. ISH-lehti

- Edistyy pikkuhiljaa, pyritään julkaisemaan kesällä

12. Ulkoasiat

13. META

- 29.4. Walpurin kierrokselle pitämään rastia, Aleksilla idea tähän

14. Seuraava kokous keskiviikko 16.5 klo 16.00

15. Kokouksen päättäminen

- Puheenjohtaja päätti kokouksen 19:15

VAKUUDEKSI

Mette Soittila, puheenjohtaja

Hugo Tamm, sihteeri

Simon Shiferaw, rahastonhoitaja